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            Eerste kwartaal 2024 

 

Beste VVD-leden en andere geïnteresseerden, 
 
Hierbij de eerste Nieuwsbrief van de Hoornse VVD. De Nieuwsbrief zal 
eens per kwartaal verschijnen en bevat enkele feiten over de Hoornse 
politiek en standpunten van m.n. de Hoornse VVD politici. 
 
Onze mensen:  

   
 Marjon van der Ven,  Rob Droste,           Bianca Bos,          Mitchel Sluis,         Bart Faber,          Gezani Chauke 
 Wethouder                 Frac?evoorzi@er       Raadslid                Raadslid             Commissielid        Commissielid 
  
                                        
 Uit de gemeenteraad: 
 
17 oktober 2023:  
Gemeenteraad gaat verder met Carbasius-Keerntracé 
De gemeenteraad heeft unaniem besloten om het Carbasius-Keerntracé 
verder uit te werken als mogelijke nieuwe toegangsweg naar de 
binnenstad, Poort van Hoorn en Grote Waal. Dit tot grote vreugde van 
de Hoornse VVD die al vele jaren strijdt voor een weg onder het spoor 
naar de binnenstad. De VVD heeft zich hardgemaakt om de nieuwe 
toegangsweg in het coalitieakkoord te krijgen als topprioriteit. 
 

Het Carbasius-Keerntracé start als 
nieuwe afslag van de Provinciale 
weg ten westen van het Keern, 
loopt richting het zuiden en gaat 
onder de weg Dampten en onder 
het spoor door met een bocht 
richting het oosten en sluit aan op 
het Keern. Ook het Keern kan 
verder worden uitgewerkt tot een 
veilige route voor fietsers en 

                                                       Voetgangers. 



 
 
 
7 november 2023: 
Begroting 2024 vastgesteld 
De gemeenteraad heeft op 7 
november de begroting voor 
het komende jaar vastgesteld. 
Een initiatief van de VVD is 
aangenomen om te kijken hoe 
een investeringsfonds opgezet 
kan worden om de lokale 
economie te ondersteunen. 
Voor dit jaar zullen de 
belastingen niet meer dan 
‘trendmatig’ stijgen. De inzet 
van de VVD is en blijft om eerst goed te kijken naar bezuinigingen en 
eventueel dan pas de belastingen te verhogen. 

 
12/14 december 2023 
Slavernij verleden 
De gemeenteraad besprak het slavernijverleden van Hoorn. Een beladen 
onderwerp. De VVD heeft tegen excuses gestemd. Mitchel Sluis: “Wij 
vinden het problematisch als het huidige stadsbestuur excuses moet 
aanbieden voor iets wat andere bestuurders in een ver verleden hebben 
gedaan”. De VVD heeft een motie ingediend voor erkenning als 
antwoord op het verleden. Helaas heeft deze motie geen meerderheid 
gehaald.  
 

 

Oproep: 
Iedereen die geïnteresseerd is of het leuk vindt of eens een vergadering 
van de VVD-fractie bij te wonen is van harte welkom op een 
maandagavond in de fractiekamer van de VVD in het gemeentehuis. 
Luisteren is goed, maar meepraten is ook zeer welkom. 
 


